Hong Kong Bird Watching Society

Bird Watching Outings - September to December 2017

Date	Duration	Time and Site	Difficulties (13)	Target species
2/9/2017 (Sat)	0900 - 1300	Luk Keng (Crested Bulbul Club Activity) (09:00 Pavilion at junction of Nam Chung Rd & Luk Keng Rd)	⋨	Forest birds & Waterbirds
10/9/2017 (Sun)	0800 - 1600	Po Toi Island (08:00 Aberdeen Pier (Public Ferry Pier to Po Toi Island)) Note: Participants have to pay for their own ferry fee. The returning time is not fixed, so participants may decide their own returning time.	<i>ት</i> ት	Migrants
16/9/2017 (Sat)	TBC	Wild Card Day (Details will be announced on Sep 14 on Discussion Forum)		
24/9/2017 (Sun)	0800 - 1600	Mai Po Nature Reserve (12yrs old & above only / Registration Required) (08:00 Kowloon Tong MTR Station (Kent Road exit), OR 09:00 Mai Po carpark, end 15:00 Mai Po, 16:00 Kowloon Tong)	**	Waterbirds
7/10/2017 (Sat)	0800 - 1300	Long Valley (Crested Bulbul Club Activity) (08:00 Outside Maxim's MX, Sheng Shui Rail Station))	\$\$	Farmland and water birds
15/10/2017 (Sun)	0800 - 1600	Po Toi Island (08:00 Aberdeen Pier (Public Ferry Pier to Po Toi Island)) Note: Participants have to pay for their own ferry fee. The returning time is not fixed, so participants may decide their own returning time.	☆☆	Migrants
22/10/2017 (Sun)	0800 - 1600	Mai Po Nature Reserve (12yrs old & above only / Registration Required) (08:00 Kowloon Tong MTR Station (Kent Road /F Exit), OR 09:00 Mai Po carpark, end 15:00 Mai Po, 16:00 Kowloon Tong)	☆☆	Waterbirds
29/10/2017 (Sun)	TBC	✓ Wild Card Day (Details will be announced on Oct 27on Discussion Forum)		
4/11/2017 (Sat)	0800 - 1300	Nam Sang Wai (Crested Bulbul Club Activity) (08:00 V Cuisine Restaurant, near Exit G2, Yuen Long West Rail Station)	☆	Waterbirds
5/11/2017 (Sun)	0800 - 1200	Long Valley (08:00 Pavilion beside public toilet at Yin Kong Village)	\$\$	Farmland and water birds
12/11/2017 (Sun)	0800 - 1600	Po Toi Island (08:00 Aberdeen Ferry Pier (Ferry pier to Po Toi Island)) Note: Participants have to pay for their own ferry fee. The returning time is not fixed, participants can decide their own returning time.	☆☆	Migrants
18/11/2017 (Sat)	0800 - 1600	Mai Po Nature Reserve (12yrs old & above only / Registration Required) (08:00 Kowloon Tong MTR Station (Kent Road /F Exit), OR 09:00 Mai Po carpark, end 15:00 Mai Po, 16:00 Kowloon Tong)	☆☆	Waterbirds
26/11/2017 (Sun)	0800 - 1200	✓ Tai Po Kau (08:00 Tai Po Kau carpark)	***	Forest birds
2/12/2017 (Sat)	0800 - 1300	Tai Sang Wai (Crested Bulbul Club Activity) (08:00 V Cuisine Restaurant, near Exit G2, Yuen Long West Rail Station)	☆	Waterbirds
10/12/2017 (Sun)	0800 - 1200	Pui O (08:00 Exit B, Tung Chung MTR Station)	☆	Wintering forest & farmland birds
17/12/2017 (Sun)	TBC	✓ Wild Card Day (Details will be announced on Dec 15 on Discussion Forum)		
31/12/2017 (Sun)	0800 - 1200	✓ Tai Po Kau (08:00 Tai Po Kau carpark)	<i>አ</i>	Forest birds

Remarks:

Outing Type	Outing Fee for HKBWS Member	Outing Fee for Non-Member	Registration?
Į.	Free of Charge	Free of Charge	Not required
<u>/</u>	Free of Charge	HK\$30 (\$10 for student 18yrs old or below)	Not required
2	HK\$60 (Student Member: HK\$30)	HK\$120	Registration required

香港觀鳥會

野外觀鳥活動行程表 ~ 2017年9月至12月

日期	時間	活動地點 / 集合地點 及 時間 (收費及報名情況見表下附註)	難度 (13)	目標 鳥種
2/9/2017 (六)	0900 - 1300	建頸 (紅耳鵯俱樂部領隊) (09:00 鹿頸南涌路路□涼亭)	☆	林鳥及水鳥
10/9/2017 (日)	0800 - 1600		ជជ	過境遷徙鳥
16/9/2017 (六)	待定	┏搭日 (詳情將於9月14日於網上討論區公佈)		
24/9/2017 (日)	0800 - 1600	★埔自然保護區 (只限 12 歲或以上人士 / 必須報名)(08:00 九龍塘港鐵站(根德道/F 出口)或 09:00 米埔停車場集合,15:00 乘巴士回程, 16:00 回到九龍塘。)	ል ል	水鳥
7/10/2017 (六)	0800 - 1300	型原 (紅耳鵯俱樂部領隊) (08:00 港鐵上水站,美心快餐外)	☆☆	田鳥和水鳥
15/10/2017 (日)	0800 - 1600		☆☆	過境遷徙鳥
22/10/2017 (日)	0800 - 1600	★埔自然保護區 (只限 12 歲或以上人士 / 必須報名)(08:00 九龍塘港鐵站(根德道/F 出口)或 09:00 米埔停車場集合,15:00 乘巴士回程, 16:00 回到九龍塘)	☆☆	水鳥
29/10/2017 (日)	待定	┏搭日 (詳情將於 10 月 27 日於網上討論區公佈)		
4/11/2017 (六)	0800 - 1300	▶ 南生園 (紅耳鵯俱樂部領隊)(08:00 元朗西鐵站大堂 G2 出口,彩晶軒酒樓門外)	☆	水鳥
5/11/2017 (日)	0800 - 1200	❷原 (08:00 燕崗村公厠旁的凉亭)	☆☆	田鳥和水鳥
12/11/2017 (日)	0800 - 1600		\$\$	過境遷徙鳥
18/11/2017 (六)	0800 - 1600	▶ 米埔自然保護區 (只限 12 歲或以上人士 / 必須報名)(08:00 九龍塘港鐵站(根德道/F 出口)或 09:00 米埔停車場集合,15:00 乘巴士回程, 16:00 回到九龍塘)	**	水鳥
26/11/2017 (日)	0800 - 1200	▶ 大埔滘 (08:00 大埔滘公園仔停車場)	**	林鳥
2/12/2017 (六)	0800 - 1300	 ✓ 大生園 (紅耳鵯俱樂部領隊)(08:00 元朗西鐵站大堂 G2 出口,彩晶軒酒樓門外)	☆	水鳥
10/12/2017 (日)	0800 - 1200	✓ 貝澳 (08:00 東涌港鐡站 B 出□)	☆	林中及田野的 冬候鳥
17/12/2017 (日)	待定	▶ 百搭日 (詳情將於 12月15日於網上討論區公佈)		
31/12/2017 (日)	0800 - 1200	▶ 大埔滘 (08:00 大埔滘公園仔停車場)	444	林鳥

附註:

活動	本會會員收費	非會員收費	報 名
2	免費	免費	不用報名
<u>l</u>	免費	港幣\$30 (18 歲或以下學生\$10)	不用報名
2	港幣\$60 (學生會員\$30)	港幣\$120	必須報名(請使用附表)

The Hong Kong Bird Watching Society Outing Booking Slip

I would like to register the following HKBWS outings:

**HKBWS will re-confirm with contact person of their attendance 1 week before the outing by email or by phone. Once confirmed, no refund will be made no matter they can attend the outing or not. Refund will be made only if the outing is cancelled officially due to inclement weather or special reason.

Information of Participant(s)

	. Name Members	Membership	ship		Required information for Mai Po Outing only		
Date	Outing	(First one will be considered contact person)	No.	Mobile Phone	Outing Fee **	Meeting Point	Age Group
		contact person)				(KIn Tong/MP)	(✓ where appropriate)
							☐ 12 yrs & above
							☐ Below 12 yrs
							☐ 12 yrs & above
							☐ Below 12 yrs
							☐ 12 yrs & above
							☐ Below 12 yrs
							☐ 12 yrs & above
							☐ Below 12 yrs
							☐ 12 yrs & above
							☐ Below 12 yrs
							☐ 12 yrs & above
							☐ Below 12 yrs

** Activity payment are processed individually. Please use separate cheques for different outings.

Enclosed please find a Chequ	e of HK\$	_ Contact person's email:	
(Cheque payable to The Hong Kong	g Bird Watching Society)		
Applicant:	Date:	Signature:	

Please send this slip together with a <u>crossed cheque</u> to: 7C, V Ga Building, 532 Castle Peak Road, Lai Chi Kok, Kowloon.

Notes for Mai Po Outing:

Participants below age of 12 yrs will not be accepted for Mai Po Outing visiting floating boardwalks.

• According to the requirement of the Hong Kong Police and the Agriculture, Fisheries and Conservation Department, participants entering Mai Po should provide their full name and Hong Kong ID Number (passport number for oversea visitors) that day in order to access to the Frontier Closed Area and Mai Po Marshes.

Mai Po Outing Fee	Meeting Point at Mai Po	Meeting Point at Kowloon Tong
Member	HK\$30-	HK\$60-
Student Member	HK\$15-	HK\$30-
Non-Member	HK\$1	20-

Other Notes:

- HKBWS members have a high priority to join four weeks before the activity. Thereafter, registration will be made on first come first serve basis.
- Any changes of the activities will be announced on our Discussion Forum: http://www.hkbws.org.hk/BBS
- Bad Weather Arrangement: Outing will be cancelled when Tropical Cyclone Warning Signal No.3 or above or Rainstorm Warnings Yellow, Red or Black is hoisted (or is expected to be hoisted) by the Hong Kong Observatory 1 hour before outing. If Thunderstorm Warning is announced during the activity, Team Leader will decide whether the activity should be continued or cancelled. You can contact the outing leader at 9457.3196 on outing day if you have any query about the weather.

Disclaimer

The Hong Kong Bird Watching Society ("the HKBWS") assumes no responsibility, liability or obligations, whether financial or otherwise, for losses, injuries, death, damages, whether to the person or property, arising or occurring in the course or as a result from the activities, outings or training courses ("the Activities") organized by the HKBWS. Persons who participate in the Activities must ensure that they are medically fit to do so. If in doubt, they should consult qualified medical practitioners before participating. Participants are recommended to purchase relevant insurance for their own protection. By participating in the Activities, the participants impliedly agree that they will not hold the HKBWS, its Executive Committee members, other committee members, its officers, employees, volunteers, agents or subcontractors responsible or liable for any losses, injuries, death damages arising or occurring in the course or as a result from the Activities.

香港觀鳥會 活動報名表

本人欲報名以下香港觀鳥會活動:

本會將於活動舉行前一星期以電郵或電話**與聯絡人確認出席,確認後參加者無論能否出席,都必須繳付所需的費用。如果是次活動因惡劣天氣或特殊情況取消,本會將會退回所繳交之費用。

參加者詳細資料

日期	活動地點	姓名 (首位參加者為聯絡人)	會員號碼	聯絡電話	費用**	米埔活重 集合地 (九龍塘/米埔)	か所需資料 年齡組別 (請以◆選擇)
						C BABAL / STORM	□ 12 歲或以上
							□ 12 歲以下 □ 12 歲或以上
							□ 12 歲以下
							□ 12 歲或以上
							□ 12 歲以下
							□ 12 歲或以上
							□ 12 歲以下
							□ 12 歲或以上
							□ 12 歲以下
							□ 12 歲或以上
							□ 12 歲以下

** 每項活動均獨立處理,請以獨立支票支付

現付上劃線支票港幣		聯絡人電郵:	_
申請人:	_日期:	<u>簽署</u> :	_

請將填妥的報名表格連同劃線支票寄:九龍荔枝角青山道 532 號偉基大廈 7 樓 C 室

米埔觀鳥活動注意事項:

- 使用后海灣浮橋的米埔觀鳥活動,只限 12 歲或以上人士參加。
- 按照香港警務署和漁農自然護理署的規定,所有米埔活動參加者需於當日進入米埔自然保護區前提供香港身份證號碼(或護照號碼),以便登記進入后海灣禁區(米埔浮橋道)及米埔自然保護區。

米埔觀鳥	活動費用	集合地:	米埔停車場	集合地:九龍塘地鐵	
슅	負	港幣	30-	港幣 60-	
學生	會員	港幣	15-	港幣 30-	
非	會員	港幣 120-			

其他注意事項:

- 如在活動舉行的四星期前報名,會員將優先參與,此後,名額先到先得。
- 活動如有更改,將於本會網頁內(http://www.hkbws.org.hk/BBS)公佈,敬請留意。
- 恶劣天氣安排:如活動(或預計活動)前一小時天文台仍然(或預告即將)懸掛三號或以上「熱帶氣旋警告訊號」、 黃、紅或黑色「暴雨警告訊號」,當日活動將會取消。如活動進行中天文台發出「雷暴警告」,領隊會視乎情 況決定是否繼續或取消其餘行程。如活動當日遇上有關天氣問題,可致電 9457 3196 向當天領隊查詢。

免責聲明

因參與由香港觀鳥會(下稱"本會")主辦的一般活動、戶外觀鳥活動或訓練課程(下稱"活動")所出現的個人或財產的損失、受傷、死亡或損壞,無論是在活動過程中發生或活動完結後出現,本會不會承擔任何財政或其他方面的責任或義務。所有參與上述活動的參加者,必須確保自己的身體狀況能夠適應活動的要求,如有疑問,應該在參與活動前諮詢合資格的醫務人員,本會建議參加者應自行購買相關保險以保障自己。報名參與上述活動的人士即表示同意即使在活動過程中或活動完結後出現的損失、受傷、死亡或損壞,本會的執行委員會委員、其他委員會委員、職員、僱員、義工、中介機構或人員及分判商均不會承擔任何責任。